
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
den 16 november 2023 , Eken 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén, Bertil Johansson, Kerstin Eriksson, Lena Sjölinger, 
Gunnel Nyberg, Bengt Jönsson, Barbro Knutsson, Ann-Katrin Strömblad Ekwall, Kennet 
Nyberg, Githa Dagmalm, Per-Olof Ohlsson  
 
Adjungerad:  Leif Yngvesson, valberedningens ordf 
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes. Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren 
Kommenterade artikel i Senioren om att det inte har varit lönande att ha jobbat i 40 år 
gentemot de som inte jobbat alls. De får ut ca 2000 kr mer i pension. Förbundet driver denna 
fråga liksom orättvisorna mot de kommande pensionärerna -57 orna. 
 
B. Förbundet SPF 
En hel del webbutbildningar i höst. Lena Sjölinger har deltagit i ett webbinarium vad man 
kan göra/inte bör göra på Facebook. 
 
C. Kalmar distriktet   
Distriktet har kommenterat Förbundets besparingskrav med en skrivelse till dem. Diskussion 
kring dessa besparingskrav.              Bilaga 2 
 

§ 5. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Ekonomi.   
Fyra personer från SPF Solvändan åker till SM i bowls i Strömstad och därför vill Kerstin 
Eriksson ha ytterligare 400 kr i anmälningsavgift vilket styrelsen godkänner. 
8000 kr i sponsringsbidrag från LF. Lena Sjölinger ser till att avtalet skrivs på. 105 000 kr på 
transaktionskontot.  
 



 
 

B. Eken 
Kostnaden för solfilmerna till fönstren kostade runt 17 000 kr vilket betalades från 
Ekenkontot. Finns ca 12000 kr kvar på kontot. Nu när Covid ökar igen behöver handsprit 
inköpas, kontakt tas med Gösta Linder.  
 
C. Valberedningen 
Inför det kommande årsmötet i febr 2024 gicks styrelsens sammansättning igenom. Förslag 
lämnades på tilltänkta nya valbara personer.  
 

§ 6. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. Julfesten 
Gick igenom ”inköpslistan” vem som gör vad. Förhoppningsvis blir det även i år Lucia.  
 
B. Träff med Mörbylånga kommun 
Anders Bergzén och Lasse Carlsson (SPF) samt Gösta Linder (PRO) har haft ytterligare en träff 
med Halme, Idermark och Beerman om de två Zaar-rummen.  Rummen lämnades helt 
ostädade vilket påpekades? Luft-luft kommer att installeras i de två rummen. Hur stor hyran 
blir diskuterades liksom vem som ska stå för underhållet? El-mätaren kommer att bytas ut 
till lägre amperetal. 
 
C. Nya medlemmar 23 nov 
Inbjudan har gått ut till samtliga nya medlemmar. 
 

§ 7. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Ekengruppen 
Finns det några nerskriva regler för vilka åliggande/rättigheter Ekengruppen har? Kommer 
att kollas upp. 
 
B. Hyresfördelning SPF/PRO 
Hur ska hyresfördelningen av Eken vara mellan SPF och PRO,  SPF har ung 975 medlemmar 
och PRO 230. PRO vill inte betala samma hyra som SPF vilket kan vara förståeligt.  
 

§ 8. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
I dagsläget ca 972 med ca 6 nya på gång in.  
 

§ 9. Övrigt  
Nystartat Bingo-spel söndag 17 okt blev mycket uppskattat, ny träff den 19 nov och många 
redan anmälda om att delta. Anders Bergzén berättade lite om hans och Svante Wennbergs 
deltagande i BRA-projektet med Linnéuniversitetet (internationellt projekt om digitala 
(o)jämlikheter, omsorgsrelationer och äldre ensamboende. 
  
Planeringen för 2024 kommer att göras på nästa styrelsemöte. 
 
 
 



 
 

§ 11. Mötet avslutas 
 
Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nästa styrelsemöte är den 7 dec  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 
 

    


